

# GENERAL PROCUREMENT NOTICE

Burundi / Democratic Republic of Congo / Rwanda  
Ruzizi III Hydroelectric Power Project  
GENERAL PROCUREMENT NOTICE

The Borrower (“Ruzizi III Energy Limited”), a special purpose company owned by Industrial Promotion Services and Scatec ASA, has secured funding approval from the African Development Bank for the 206 MW Ruzizi III hydroelectric power project in Burundi, Rwanda and the Democratic Republic of Congo. The project is also receiving financing support from the European Investment Bank (with funding from the EU-Africa Infrastructure Trust Fund), while KfW continues to fund technical assistance for the contracting states. In addition, the Borrower is also currently negotiating financing from a number of other multilateral development banks towards the cost of developing the project, and it intends to apply part of the proceeds to payments for goods, works, non-consulting services and consulting services to be procured under this project. This project will be jointly financed by the contracting states of Burundi, Rwanda and the Democratic Republic of Congo.

The project will include the design, construction, commissioning, testing, operation and maintenance of (i) a hydroelectric power production facility with an installed capacity of 206 MW, comprising of a 45m high embankment dam with associated spillway, low level outlet, and eco-flow powerhouse, a 3.8 km long, 6.7m diameter concrete-lined headrace tunnel from the dam reservoir to the powerhouse, penstock and unit penstocks, power station comprising three Francis generating units, access roads from Bugarama (Rwanda) and Kamanyola (DRC) to the dam site, and all ancillary and related works (the “Facility”) and (ii) a 8.3 km long 220 KV double-critical transmission line to evacuate the electricity from the Facility to the regional dispatch station in Kamanyola (DRC) (the “Transmission Line”).

In this regard, the Borrower intends to procure a single EPC Turnkey contract for the engineering, procurement, construction, commissioning and testing of the Facility and the Transmission Line which will be conducted through the procedures as specified in the World Bank’s *Procurement Regulations for IPF Borrowers (Nov 2020) (Procurement Regulations)*, and is open to all eligible firms and individuals as defined in the *Procurement Regulations*.

A Specific Procurement Notice for the EPC Turnkey contract will be announced in:

- [UN Development Business](#) online
- the European Union’s Tender Electronic Daily (TED) website
- on a website in each of the Contracting States

The Specific Procurement Notice for the Initial Selection process is expected to be issued in August 2021.

Initial Selection of contractors and consortia will be required for the EPC Turnkey contract.

The Initial Selection process commenced in Dec 2020 (following a previously issued Procurement Notice) however was previously suspended due to the impact of the Covid-19 pandemic and to allow the Project to confirm the selection of the dam site and other project parameters. The Initial Selection process will recommence on the issuance of the

abovementioned Special Procurement Notice and will be open to firms and individuals who participated in the Initial Selection process prior to its suspension as well as new interested firms and individuals who wish to submit an Application.

Interested eligible contractors and consortia who would wish to be considered for the qualification and Initial Selection for the EPC Turnkey contract for the above mentioned project may request access to the Initial Selection documents by following the instructions stated in the Specific Procurement Notice.

Interested eligible contractors and consortia requiring additional information should contact the Borrower at the address below:

*Ruzizi III Energy Limited  
Mr. Paul Parlett  
Contracts Manager  
Sanlam / Soras Towers, Wing A, 4<sup>th</sup> Floor, KN 67 St 10, Kigali, Rwanda  
+47 913 39 709  
RuziziIII\_EPC\_Prequalification@ruzizienergy.com*

# AVIS GÉNÉRAL DE PASSATION DE MARCHÉS

Burundi / République Démocratique du Congo / Rwanda  
Projet d'Énergie Hydroélectrique Ruzizi III  
AVIS GÉNÉRAL DE PASSATION DE MARCHÉS

L'Emprunteur (Ruzizi III Energy Limited ), une société à caractère spéciale détenue par Industrial Promotion Services et Scatec ASA, a obtenu l'approbation de financement de la Banque Africaine de développement pour le projet de la centrale hydroélectrique de 206 MW Ruzizi III, au Burundi, au Rwanda et en République Démocratique du Congo. Le projet reçoit aussi le soutien financier de la part de la Banque d'Investissement Européenne (avec un financement de la part du Fonds Fiduciaire UE-Afrique pour les Infrastructures), pendant que KfW continue à financer une assistance technique pour les États contractants. De plus, l'Emprunteur négocie présentement des financements auprès d'un certain nombre d'autres banques multilatérales de développement pour couvrir les frais de développement du projet et se propose d'utiliser une partie de ces financements pour régler des fournitures, travaux et services autres que -consultants et consultants à acquérir dans le cadre de ce projet. Ce projet sera financé conjointement par les États contractants du Burundi, de la République Démocratique de Congo et du Rwanda.

Ce projet comprendra la conception, la construction, la mise en service, les essais, l'exploitation et la maintenance de (i) une centrale de production hydroélectrique avec une capacité installée de 206 MW, comprenant un barrage en remblai, haut de 45 mètres avec un déversoir de crue annexe, une décharge à bas niveau et une centrale à débit écologique, un tunnel d'aménée revêtu de béton, de 3.8km de long et 6.7m de diamètre reliant le réservoir du barrage à la centrale, à la conduite forcée et aux conduites forcées unitaires, une centrale électrique comprenant trois unités de production type Francis, routes d'accès à partir de Bugarama (Rwanda) et Kamanyola (RDC) jusqu'au site du barrage, ainsi que tous travaux auxiliaires et annexes (la "Centrale") et (ii) une ligne de transmission critique-double servant à évacuer l'électricité de la Centrale jusqu'à la station de répartition de Kamanyola (RDC) (la "Ligne de Transmission")

A cette fin, l'Emprunteur a l'intention de conclure un contrat EPC Clé-en-main pour l'ingénierie, la fourniture d'équipements, la construction, la mise en service et l'essai de la Centrale et de la Ligne de Transmission qui se dérouleront suivant les procédures telles que spécifiées par la Banque Mondiale dans le *Règlement sur la passation de marchés dans les opérations de financement de projets d'investissement (FPI) (Nov 2020) (Règlements de Passation de Marchés)* et est ouvert à toutes les entreprises et personnes à titre individuel tels que défini dans le *Règlement de Passation de Marchés*.

Un Avis Particulier de Passation de Marchés pour le contrat EPC Clé-en-main sera annoncé sur:

- [UN Development Business](#) en ligne
- Sur le site web European Union's Tender Electronic Daily (TED)
- Sur le site web dans chaque des États contractants

L' Avis Particulier de Passation de Marchés pour le processus de Sélection Initiale devrait être émis en Août 2021.

Une Sélection Initiale des Entreprises et des Consortiums est requise pour le contrat EPC Clé-en-main .

Le processus de Sélection Initiale a commencé en décembre 2020 (à la suite d'un avis de Passation de Marchés précédemment émis) mais a précédemment été suspendu en raison de l'actuelle pandémie de Covid-19 et pour permettre au Projet de confirmer la sélection du site du barrage ainsi que d'autres paramètres du projet. Le processus de Sélection Initiale recommencera dès la publication de l'Avis Particulier de Passation de Marchés mentionné ci-dessus et sera ouvert à toutes firmes ou individus qui ont participé au processus de Sélection Initiale avant sa suspension ainsi que tout autres firmes ou individus intéressés désirant soumettre une application.

Les entreprises et consortiums intéressés et éligibles souhaitant avoir des informations supplémentaires devraient contacter l'Emprunteur à l'adresse suivante:

*Ruzizi III Energy Limited  
Mr. Paul Parlett  
Contracts Manager  
Sanlam / Soras Towers, Wing A, 4<sup>th</sup> Floor, KN 67 St 10, Kigali, Rwanda  
+47 913 39 709  
RuziziIII\_EPC\_Prequalification@ruzizienergy.com*